

Program Transisi Tahun 1 SK Pekan Dua



Pengarah Jabatan Pendidikan Labuan Raisin Saidin telah menyempurnakan Majlis Penutupan Program Transisi Tahun 1 Sekolah Kebangsaan Pekan Dua (SKPD) di Dewan Gemilang SK Pekan II, Selasa lalu.

Seramai 107 murid Tahun Satu terlibat dalam program itu yang bermula jam 8 pagi. Mereka mengikuti pelbagai aktiviti termasuk nyanyian, sukaneka, pertandingan membina akuarium, belajar abacus dan projek menanam taueh pada 3- 13 Januari lalu.

Murid- murid bersama guru- guru dan tetamu menyanyikan tiga lagu patriotik iaitu Negaraku, Wilayah Persekutuan Maju dan Sejahtera serta Gemilang disusuli bacaan doa oleh Ustaz Aska Achbar dan Bacaan Ikrar Murid oleh Mohamad Zakry Zaquan Shaiful Rizal.

Turut berucap pada majlis itu ialah Penolong Kanan Pentadbiran Hajah Tengku Yasmin Tengku Ibrahim yang mewakili Guru Besar Awgku Damit @Ak Chuchu Pengiran Mohd Yassin.

Selepas ucapan Raisin, majlis itu diserikan dengan persembahan Multimedia Minggu Transisi 2017, persembahan nyanyian solo murid dan penyampaian cenderahati transisi (wakil ketua kelas dan penolong).

Turut diadakan, penyampaian hadiah pertandingan membina akuarium yang dimenangi Nur Soleha Delminda (1B), Mersa Elson (1B) dan Aedrey Reymil (1T).

Empat murid pula menerima hadiah Murid Contoh Mengikut Kelas iaitu Nur Syahirah Ramdhan Dzulfikar (1Z), Jimmy Jemsin (1T), Nur Nia Ramadhani Rhadmil (1B) dan Nur Felisyah Qedryna (1M).

Manakala Anugerah Murid Terbaik diberikan kepada Alexandra Hazel (1T) dan Mohamad Zakry Zaquan Shaiful Rizal (1Z).

Empatbelas murid Tahun Satu yang lahir pada bulan Januari turut teruja apabila pihak sekolah meraikan mereka dengan acara memotong kek sambil disaksikan ibu bapa dan guru-guru.

Mereka ialah Muhammad Aiyub Ismail (1Z), Nur Alissa Najira Abdul Taha (1Z), Nur Aqilah Damia Mohd Daud (1Z), Nur' Alya Dania Syafiqah Muhammad Shah (1Z), Putri Alisya Abdullah (1Z), Mohamad Adizan Masrin (1T), Nurul Hazira Nasip (1T), Adi Putra Isma Khairuddin Augustine Abdullah (1B), Al-Fazeer Abdullah (1B), Muhammad Alif Mukhriz Abdul Mukim (1B), Nazrin Raja (1B), Nurul Syazwanie Abdullah (1B), Mohammad Firdaus Mat Sam (1M).

Majlis itu diakhiri dengan persembahan murid, Madley Pokok Mulberry dan 5 Buku serta sesi bergambar.

Selepas rehat, ibu bapa mendengar Taklimat KSSR Semakan 2017 oleh Penyelia Unit Sains dan Matematik Irham Hamid dan Program Bakti Linus Tahun 1 oleh Ketua Unit Linus Afandi Nasir.

Raisin berharap ibubapa akan terus memberikan kerjasama kepada pihak termasuk memastikan kehadiran penuh anak mereka ke sekolah selain hadir pada program anjuran sekolah dan PIBG.

“Sudah tentu pihak sekolah memerlukan kerjasama dan komitmen ibu bapa dalam menjayakan program anjuran sekolah dan PIBG”, Encik Raisin Saidin.

Beliau turut mengucapkan terima kasih atas komitmen guru-guru yang menjayakan pelbagai program sepanjang tahun lalu.

Sementara itu, Tengku Yasmin merakamkan ucapan terima kasih kepada ibu bapa yang memilih SK Pekan Dua sebagai pilihan mereka menghantar anak ke Tahun Satu sekaligus menjayakan slogan sekolah ‘Labuan Hebat, SK Pekan Dua Gemilang’.

“Program transisi adalah untuk memberikan pengalaman awal kepada murid agar mereka lebih yakin dan berdisiplin sepanjang tahun 2017,” katanya.

Turut hadir, Ketua Unit HEM Haji Jaafar Abu Bakar, Penolong Kanan HEM Sabar Dalimin dan Penolong Kanan Kokurikulum Rahman Jaafar.